
Επίθετα 

Γεια σας, παιδιά! 

Εμείς συνοδεύουμε ουσιαστικά και να τα στολίζουμε. 

Έχουμε τρία γένη. Αρσενικό-θηλυκό-ουδέτερο. 

1. Υπογραμμίζω τα επίθετα στο παρακάτω κείμενο. 

Το σπίτι είχε έναν αφρόντιστο κήπο. Αρρωστιάρικα δέντρα το απομόνωναν από τα 

μάτια των περαστικών. Ο αυλόγυρος ήταν τσιμεντένιος και άσχημος. Πίσω από τα 

μικρά παράθυρα διακρίνονταν παλιές, βρόμικες κουρτίνες. Η πόρτα του ξύλινη και 

άβαφη, είχε ένα μεταλλικό ρόπτρο αντί για κουδούνι. Από την καμινάδα του έβγαινε 

μαύρος καπνός. 

 

2. Βαθμοί επιθέτου. 

Θετικός              Συγκριτικός                 Υπερθετικός 

Πυκνός-ή-ό        πυκνότερος-η-ο          πυκνότατος-η-ο 

                          Πιο πυκνός-ή-ό           πάρα πολύ πυκνός-ή-ό 

Ψυχρός-ή-ό    

 

Βαθύς-ιά-ύ 

 

 

3. Ενώνω το επίθετο με το ουσιαστικό που ταιριάζει. 

 

1. Λαμπερός                                                          α. ποταμός 

2. Γαλανός                                                             β. καφές 

3. Ζεστός                                                               γ. ήλιος 

4. Πλούσιος                                                           δ. μαθητής 

5. Βαθύς                                                                ε. δρόμος 

6. Άτακτος                                                             ζ. ουρανός 

7. Στενός                                                               η. άνθρωπος 

 

4. Κλίνω στο τετράδιο εργασιών το επίθετο ο ορεινός-η ορεινή-το ορεινό. 

 


